
Bestyrelsesmøde 09.12.2010 kl. 19.00

Tilstede: Thomas Gade, Hans Henrik Jørgensen, Kenth Rasmussen og Heidi Jacobsen
Fraværende: Carsten Hansen

Godkendelse af ref. fra sidst.
Referatet blev godkendt

 
Rapport fra formanden.

Årets juniordykker 2010: Thea Fesenfeldt
Årets ledere 2010: Bestyrelsen har ikke valgt en kandidat. 
Årets seniordykker 2010: Bestyrelsen har ikke valgt en kandidat.
 

Post ud- og indkommende.
Post ind: FUF breve med diverse oplysninger.
Post ud:

Rapport fra kasserer.
De midler Thomas Gade har søgt hos Frederikshavn kommune er blevet bevilliget og 
overført til vores konto. 
Der er stadig 3 medlemmer, der mangler at betalt kontingent. Hans Henrik arbejder 
videre på sagen. I samme åndedrag foreslås en ændring af rykker og udmeldings 
reglerne, som gør arbejdet lettere for kassereren. Ændringerne fremlægges på 
generalforsamlingen. 
Der er en 4-5 udmeldinger af klubben. 
Budgetforslag for 2011 gennemgås.
Forslag til kontingentstigninger i 2011 diskuteres. Forslaget fremlægges på 
generalforsamlingen.

 
Sager til behandling og opfølgning.

Sikkerhedsmøde. Afholdt i god ro og orden

Rapport fra udvalgene.
Teknisk udvalg. Kontaktperson: Carsten Hansen

Punktet udgår
Skibsudvalg. Kontaktperson: Kenth Rasmussen

Intet at berette
Turudvalg/aktivitetsudvalget. Kontaktperson: Hans Henrik Jørgensen    

Intet at berette
Ungdoms- og uv-rugby udvalg. Kontaktperson: Simon Hansen



Intet at berette
Klubhus. Kontaktperson: Thomas Gade

De sidste vinduer bliver skiftet inden udgangen af dette år.
Thomas har talt med kommunen om færdiggørelse af murværket 
på ”bagsiden” og renovering af vores utætte tag.

Træfudvalg. Kontaktperson: 
Arbejdet omkring træf opstartes i januar. Bestyrelsen 
opfordrer på det kraftigste medlemmer til at være klar med en 
aktiv indsats. Det bliver nødvendigt.

Kalenderen.  

Eventuelt, herunder næste møde.
Der arbejdes videre på afholdes af et undervandsfotokursus.
Thomas orienterer om renoveringsplaner af Oberon.
Næste møde tirsdag d. 11. januar 2011 kl. 19:00 

Med venlig hilsen Sekretær Heidi Jacobsen
Skagen d. 15.12.10


